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Under hela 1970-talet och en bit in på 1980-talet växte Skåre kraftigt och många 

blev Skårebor under denna period. Studera gärna den demografiska utvecklingen 

i upptagningsområdet (Grava församling) under just rubriken ”DEMOGRAFI” 

som återfinns under flik 6. 

 

Hertzöga BK var inte längre bara A-lag och juniorlag. Ungdomsverksamheten 

började växa kraftigt. Redan i början av 1970-talet fanns 8-10 lag i seriespel. 

Växande ungdomsverksamhet, spel- och träningsytor som förvandlades till 

villatomter och faran att korsa riksvägen på väg till HBK-vallen vid Hertzöga 

skola var bidragande orsaker till att Ilanda IP blev föreningens nya hemmaarena.   

Återigen var Jan-Olov Edén drivande i en för föreningen helt avgörande fråga. 

Denna gång tillsammans med Lars Blom. 

 

Kommunen insåg vikten och behovet av en ny idrottsplats i Skåre och under 

perioden 1975-1977 byggdes omklädningsrum och färdigställdes två fotbolls-

planer på Ilanda IP. 

 

1976 var nuvarande ”B-plan” klar och notabelt från premiären på den nya 

idrottsplatsen – Hertzöga BK-Brattfors 11-1 – är att bröderna Wennerström 

gjorde vardera 5 mål, dock ej det första målet. Premiärskytt alla kategorier är 

och förblir en man vid namn Leif Jonsson, sedermera Ridderström. Detta år 

vann HBK div. 6. 

 

Året därpå invigdes nuvarande A-plan. 

 

I klubbtidningen Frisparken, nr 4 jubileumsåret 1997 skriver signaturen Liverpol 

följande: 

 

”Så 1978 stod Ilanda IP färdig att invigas. Den 20 maj skulle det hela ske och 

TV-laget med Bengt Bedrup i spetsen skulle vara det stora dragplåstret. Nu blev 

det inget av med den saken då Bedrup hade en mycket besvärlig arbetssituation 

och då hans medhjälpare blivit långvarigt sjukskriven.  

 

Invigningskommittén kunde bara beklaga och hoppades i årsredogörelsen att 

medhjälparen tillfrisknat.” 

 


